



相片只供參考
Photo for reference only

馬哥孛羅酒店 - 香港 呈獻經典瑰麗賀年糕點

Marco Polo Hotels - Hong Kong Exquisite Chinese New Year Puddings

為迎接農曆新年來臨，馬哥孛羅酒店－香港推出三款寓意步步高陞的傳統賀年糕點－瑤柱蘿蔔糕、金箔椰汁年糕及清香馬蹄糕。三款滋味糕點皆由酒店糕餅總廚以新鮮食材巧手製造，不含味精，是送禮自奉的上佳之選。

To celebrate the Chinese New Year, Marco Polo Hotels - Hong Kong is delighted to present three flavours of festive puddings which are handcrafted by our hotel's chefs. Our exquisite flavours are: Chinese Turnip Cake with Conpoy, Coconut Pudding with Gold Foil and Water Chestnut Cake. Each pudding is elegantly packaged, making them ideal to enjoy at home or share as festive gifts.



馬哥孛羅酒店
香港 · 港威 · 太子

marcopolohotels.com

賀年糕點訂購表格 CHINESE NEW YEAR PUDDINGS ORDER FORM

請填妥以下表格，並連同信用卡正面及背面之影印本傳真至以下其中一間餐廳，該餐廳將會是閣下領取賀年糕點禮券的地點。
Please fax the completed form together with the front and back copies of your credit card to one of the following restaurants for order placement.
The restaurant will be the designated venue for collecting your Chinese New Year Pudding voucher(s).

賀年糕點禮券領取地點 Chinese New Year Pudding Voucher(s) Collection Locations

(請選擇其中一項 Please select one only)

- 馬哥孛羅咖啡廳 Cafe Marco T (852) 2113 3912 F (852) 2113 0038
香港九龍尖沙咀海港城馬哥孛羅香港酒店1樓 1/F, Marco Polo Hongkong Hotel, Harbour City, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong
- Three on Canton T (852) 2113 7828 F (852) 3585 1366
香港九龍尖沙咀海港城港威酒店3樓 3/F, Gateway Hotel, Harbour City, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong
- add@Prince T (852) 2113 6046 F (852) 3585 1398
香港九龍尖沙咀海港城太子酒店3樓 3/F, Prince Hotel, Harbour City, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong

項目 Item	售價(每盒) Price (Per Box)	訂購數量 Quantity	折實價 Net Price	金額 Net Amount
瑤柱蘿蔔糕 (1千克) Chinese Turnip Cake with Conpoy (1kg)	港幣HKD 198			
金箔椰汁年糕 (1千克) Coconut Pudding with Gold Foil (1kg)	港幣HKD 198			
清香馬蹄糕 (1千克) Water Chestnut Cake (1kg)	港幣HKD 198			
其他 Others				

總數 Total Amount

折扣優惠 Special Offers:

- *凡於2019年1月20日或之前訂購可享優惠價每盒港幣\$168 Special price of HK\$168 per box for purchase on or before 20 January 2019.
- *凡於2018年12月15日或之前訂購50盒或以上，可享優惠價每盒港幣\$148。訂購200盒或以上，更可選擇於包裝上印上客戶的標誌
Special price of HK\$148 per box for purchase 50 boxes or above on or before 15 December 2018. And for minimum order of 200 boxes, clients can choose to include the company logo on the boxes
- *馬哥孛羅饗 - 樂善會員可享85折優惠 15% off for Marco Polo Elite (MPE) members
- *優先預訂優惠不能與其他折扣優惠同時使用 Early bird savings cannot be used in conjunction with other promotion offer(s)

截止訂購日期: 2019年2月2日

Order deadline: 2 February 2019

賀年糕點領取日期: 2019年1月21日至2月4日

Chinese New Year puddings collection period: From 21 January to 4 February 2019

訂購人 Ordered By

姓名 Name _____ 聯絡電話 Contact No. _____ 電郵 Email _____

賀年糕點禮券領取日期 Chinese New Year Pudding Voucher(s) Collection Date _____

馬哥孛羅饗 - 樂善會員編號 (如適用) MPE Membership No. (if applicable) _____

(請於領取賀年糕點禮券時出示有效的馬哥孛羅饗 - 樂善會員卡以作確認 Please present your valid MPE membership card upon Chinese New Year Pudding voucher(s) collection.)

- 請在方格內加上「✓」號，以顯示您願意收到由馬哥孛羅酒店 - 香港發送的市場推廣資訊。
Please tick the box if you consent to the use of personal data for marketing and promotional messages from Marco Polo Hotels - Hong Kong.

信用卡資料 Credit Card Details

請選擇適當信用卡類別 Please tick the appropriate card type

美國運通 American Express 萬事達 Master Card Visa Diners JCB 銀聯 Union Pay

持卡人姓名 Cardholder's Name _____ 信用卡號碼 Credit Card Number _____

有效日期 Expiry Date ____/____(月mm/年yyyy)

持卡人簽署(必須與信用卡上相同) Cardholder's Signature (Same as on Credit Card) _____

我們將於收到訂購表格後三個工作天內與閣下聯絡及核對資料。所有訂單經確認後，將會由客戶的信用卡戶口扣除全數金額。
客戶須於領取禮券時出示同一信用卡以作確認。逾期不取的賀年糕點或賀年糕點禮券，將不獲退款。

We will contact you upon receipt of your order to confirm the details within THREE working days. Full payment will be debited to the credit card account upon confirmation of order. Cardholders must present the same credit card for verification when they collect the Chinese New Year pudding voucher(s). No refund will be honoured if the Chinese New Year pudding(s)/voucher(s) are not collected by the date specified.